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* Zdánlivě spolu „Noc kostelů“ ve Zdoňově, pohárové fotbalo-
vé utkání s Meziměstím a divadelní představení „Kdo se bojí 
postele“ v parku nesouvisí. Všechny tyto uskutečněné akce 
jsou ale signálem, že se život po dlouhé Covidové době temna 
vrací i v našem městečku do svých kolejí, že se spolu zase 
můžeme bez omezení setkávat. Pořadatelům patří poděkování 
za přípravu akcí a všem ostatním za účast a vytvoření úžasné 
atmosféry. 
 

* Zatímco turistická sezona se 
zatím ani nepřiblížila loňské 
návštěvnosti, díky tropickému 
počasí se vydařil první víkend 
na koupališti. Bazén nebyl ještě 
zcela napuštěný, proto se také 
nevybíralo vstupné. Příležitost 
osvěžit se v neobyčejně čisté a 
chladné vodě z nového vrtu vyu-
žilo několik desítek návštěvníků. 
Škoda jen, že se nám dosud ne-
podařilo zajistit zájemce o pro-
vozování kiosku s občerstvením. 
 

* Podle plánu se podařilo nainstalovat turistickou lávku ve 
Střmenském podhradí. Její kolaudace proběhla v úterý 22. 
června. Po slavnostním otevření byla předána veřejnosti do 
užívání.  
 

* Ředitel naší základní a mateřské školy Mgr. Radim Války 
odchází do důchodu. Po malém poděkování na 18. jednání 
zastupitelstva města byla na jeho místo jmenována nová ředi-
telka Mgr. Magda Kalašová. Ta vítězně prošla výběrovým 
řízením, kterého se zúčastnili tři zájemci. Funkce se ujme 1. 
srpna letošního roku. Do její náročné práce jí přeji mnoho 
úspěchů. 
 

* V plném proudu jsou přípravy na letošní 38. Mezinárodní 
horolezecký filmový festival, který se tradičně uskuteční na 
konci prázdnin (26.-29.8.). Slavnostní zahájení bude věnováno 
českému horolezci Josefu Rakoncajovi, který letos oslavil se-
dmdesátiny a patří k našemu festivalu od jeho počátků. Hlav-
ním hostem bude španělská sólolezkyně Silvia Vidal. Festival 
proběhne podle tradičního scénáře především v kině a měst-
ském parku, kde opět nebudou chybět závody Českého poháru 
slackline a boulderingu. 
 

* Ještě před tím (ve dnech 2. -6. 7.) bude městský park cen-
trem dalšího ročníku závodu horských kol MTB TRILOGY. 
Ten je letos zapsán v mezinárodním kalendáři UCI cyklistické 
federace v kategorii S2, je součástí Českého poháru a partner-
ským závodem Prima cupu. 
 

* Závěrem dnes jedna nepříjemná zpráva. V neděli 6. června 
večer zachvátil zemědělský objekt v Javoře rozsáhlý požár. Na 
jeho hašení se podílelo celkem 12 jednotek včetně tří profesio-
nálních. Naštěstí došlo pouze k materiálním škodám, ty jsou 
ale odhadovány na částku ve výši 6 mil. korun. 

Likvidace odpadů 
Likvidace odpadů je poslední dobou velmi diskutované téma. 
Připravovaný zákon o odpadech přinese řadu změn, se kterými 
se v nejbližší době budeme nuceni vypořádat i v našem městě. 
Problémem je pro nás především stále velké množství vyváže-
ného neevidovaného odpadu. 
Živnostníci a podnikatelé jsou ze zákona povinni zajistit li-
kvidaci odpadu, který vzniká při jejich činnosti. U nás musí 
mít uzavřenu smlouvu s firmou Marius Pedersen nebo jiným 
průkazným způsobem doložit, jak likvidují odpad vznikající 
při jejich podnikání. Dotýká se to všech prodejců, výrobců a 
poskytovatelů služeb, včetně služeb v oblasti ubytování a stra-
vování. Především na podnikající subjekty, které působí na 
území města, budou zaměřeny kontroly zaměstnanců městské-
ho úřadu. Cílem bude dohlédnout na dodržování platných zá-
konů a zároveň ochránit obyvatele města před náklady, které 
by jim mohly zvyšovat roční poplatky za svoz komunálního 
odpadu. 
Pro ostatní občany připravujeme v nejbližší době novinku. Ti, 

kteří mají „zaplacené popelnice“ obdrží na své nádoby evi-
denční nálepku. Po jejím vylepení pak svozová firma bude z 
celého města odvážet pouze nasmlouvané, zaplacené a označe-
né nádoby. Od příštího roku plánujeme, tak jako v jiných měs-
tech na Broumovsku, zavést svoz vytříděného odpadu přímo 
od jednotlivých domácností, tzv. systém „Door to door“. Od 
obou změn si slibujeme snížení množství sváženého odpadu a 
nižší počet kontejnerových hnízd. Předpokládáme, že ta pak 
zůstanou pouze na místech u bytových domů na náměstí Al. 
Jiráska, na Kamenci a v jednotlivých obcích. Kontejnery těch-
to hnízd budou určeny pouze pro obyvatele daných lokalit, ne 
pro podnikatele a živnostníky. 
Již v nejbližší době přesuneme kontejnerové hnízdo z Pivovar-
ského dvora do prostoru sběrného dvora pod komínem. Ten 
zůstane otevřen jako dosud každou středu od 13 do 17 hodin a 
každou sobotu od 9 do 11 hodin. Kontejnerové hnízdo bude 
umístěno před ním a bude přístupné pod dohledem kamer 24 
hodin denně. Další změna proběhne v Dolních Teplicích, kde 
kontejnerové hnízdo přemístíme z ulice Palackého do dvora 
bývalých technických služeb v ulici Nádražní a bude zde sní-
žen počet kontejnerů.  

Josef Bitnar, starosta  
 

 

Městské koupaliště je nově napouštěno z nově vybudovaného 

a vystrojeného hlubinného vrtu, který bude dodávat do bazénu  

v průběhu celé letní sezony kvalitní čistou vodu bez nároků na 

jakékoliv filtrování nebo úpravu. V minulosti se nejvíce použí-

val jako zdroj přilehlý rybník, který však ani kvalitou ani vy-

datností dnes už nesplňuje náročné požadavky na provoz kou-

paliště. Odběr z vrtu je povolen ve výši 6 l/s a  voda je čerpána 

z hloubky 25 metrů.  
 

V červnu a v červenci proběhnou rekonstrukce několika míst-
ních komunikací. Výběrové řízení vypsané investičním oddě-
lením města zahrnovalo zatím čtyři místní komunikace. Jako 
dodavatel byla vybrána firma Silnice Svoboda, která u všech 
zakázek nabídla nejnižší cenu. Postupně se budou realizovat 
cesty v Dědově od státní komunikace směrem k údolí Klučan-
ky, cesta po starém Kamenci, komunikace nad sportovní halou 
k Petříčkovým a Grohovým a na Horních Teplicích k Leplto-
vým. Celkové náklady těchto akcí dosáhnou výše přes 5 milio-
nů korun. 
 

Z dalších komunikací bude provedena rekonstrukce přístupové 
cesty v mateřské školce včetně vytvoření nových herních ploch 
a konečně by měla být zrekonstruována přístupová komunika-
ce ke koupališti i s novým plotem oddělujícím v tomto úseku 
koleje českých drah. Pokračování větších nebo menších oprav 
místních komunikací bude opět připravováno do městského  
rozpočtu pro příští rok. 

SLOVO  STAROSTY 

INVESTIČNÍ  AKCE   



V prostoru parku bude osazena „Boulderová stěna“, kterou 
bude tvořit nepravidelný čtyřboký kvádr vysoký přibližně čtyři 
metry s dopadovými zónami z drobného kačírku. Po jednotli-
vých stranách povedou výstupové cesty různých variant a ob-
tížností, vše bude variabilní podle přání a potřeb uživatelů. 
Dodavatel díla bude firma Adrenalin sport z Plané nad Lužnicí 
a odsouhlasená cena činí  355 591 korun. 
 

Dne 28. 5. 2021 v pozdních večerních hodinách proběhla ve 
Střmenském podhradí montáž nové lávky přes řeku Metuji. 
Pražská firma Lekon s.r.o. ji nejdříve v týdnu od 24.5. sestavi-
la na parkovišti u středního učiliště a následně ji za pomoci 
těžké techniky převezla a osadila na připravené betonové pod-
pěry. V následných dnech bylo doplněno zábradlí, upraveny 
nástupní plochy a dokončeno dopravní značení. Po řádné ko-
laudaci dne 22.6.2021 může být předána do užívání veřejnosti. 
Poděkování za realizaci tohoto zdařilého díla patří všem, kteří 
se na něm svojí činností podíleli, obzvláště pak Liboru Seme-
rákovi a Michalu Řeháčkovi z investičního oddělení města, 
kteří měli celou akci na starost od počátku až po kompletní 
dokončení. 
Krátké video z montáže lávky je možné shlédnout na webo-
vých stránkách města. 

Ing. Radek Myška, místostarosta  
 

Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje  

Usnesení č. 02/18/2021  
Zastupitelstvo Města Teplice nad Metují schvaluje celoroční hospoda-
ření města a závěrečný účet města za rok 2020, vč. zprávy o výsledku 
přezkoumání hospodaření za rok 2020. Projednání závěrečného účtu 
Města Teplice nad Metují uzavírá s vyjádřením souhlasu bez výhrad.  
Usnesení č. 03/18/2021  
Zastupitelstvo Města Teplice nad Metují schvaluje účetní závěrku 
města Teplice nad Metují sestavenou ke dni 31.12.2020 vč. výsledku 
hospodaření obce za účetní období 2020.  

Usnesení č. 04/18/2021  
Zastupitelstvo města schvaluje účetní závěrku PO ZŠ a MŠ Teplice 
nad Metují sestavenou k 31.12.2020 a převod výsledku hospodaření 
do rezervního fondu školy ve výši 108 631,70 Kč.  
Usnesení č. 07/18/2021  
Zastupitelstvo města schvaluje ceník koupaliště platný od 15.06.2021. 
Ceník přílohou.  
Usnesení č. 08/18/2021  
Zastupitelstvo města schvaluje poplatky za údržbu skalního okruhu 
od 9.06.2021 v přednesené výši.  
Usnesení č. 09/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje poskytnutí dotace 
pro rok 2020 Strategické radě Broumovsko o.p.s. ve výši 35.000 Kč.  
Usnesení č. 10/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje TJ Slavoj Teplice 
nad Metují výdej za výrobu a montáž dveří do areálu volejbalu a fot-
balu ve výši 26.589 Kč, jako uznatelný náklad z dotace v roce 2020, 
která byla součástí finančního vypořádání dle smlouvy.  
Usnesení č. 11/18/2021  
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření smlouvy o poskytnutí dotace 
ve výši 40.000 Kč Institutu regionální paměti, z.ú., Starostín 172, 549 
83 Meziměstí, IČ: 05338824, na projekt konání výstavy a vydání 
knihy o Schwantnerovi.  
Usnesení č. 12/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje odpuštění nájem-
ného za nebytové prostory Diakonii Broumov s.d., Husova 810, Vel-
ká Ves, Broumov 550 01 v období leden až duben 2021 v celkové 
výši 9 624 Kč.  
Usnesení č. 13/18/2021  
Zastupitelstvo města schvaluje navýšení rozpočtu o částku 1.800.000 
Kč výdajů investičních a o částku 480.000,- Kč výdajů neinvestičních 
a pověřuje starostu podpisem smlouvy s vítěznou firmou Silnice Svo-
boda a.s., Jetřichov 164, 549 83 Jetřichov, IČ 05438187.  
Usnesení č. 18/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují, na základě výsledků licitace, 
schvaluje prodej p.č. 137/1, o výměře 1.137 m², trvalý travní porost, 
k.ú. Horní Teplice, manželům D. a V. Ch.,  za cenu kupní 825.500 Kč 
a pověřuje starostu města podpisem smlouvy.  
Usnesení č. 19/18/2021  
Zastupitelstvo města schvaluje žádost paní  Ing. J.F.,  o odkup p.č. 
100/2, trvalý travní porost, o výměře 136 m² a p. č. 2076/2, ostatní 
plocha, o výměře 494 m², vše v k. ú. Zdoňov, za celkovou kupní cenu 
48.020,75 Kč.  
Usnesení č. 20/18/2021  
Zastupitelstvo města schvaluje žádost paní L. K., o odkup st.p.č. 84, 
zastavěná plocha a nádvoří, o výměře 194 m², k.ú. Horní Teplice za 
celkovou kupní cenu 29.100 Kč.  
Usnesení č. 21/18/2021  
Zastupitelstvo města schvaluje žádost paní J.K., o odkup části p.č. 
447/8, ostatní plocha, o výměře 99 m², k.ú. Dědov, za celkovou kupní 
cenu 5.940 Kč.  
Usnesení č. 30/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje uzavření smlouvy 
VS 640 8001521 o nájmu části pozemku p.č. 717 o výměře 528 m², 
ostatní plocha, v k.ú. Teplice nad Metují – se Správou železnic, státní 
organizace – Dlážděná 1003/7, 110 00 Praha, IČO 70994234.  
Usnesení č. 31/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje záměr směny po-
zemků mezi městem Teplice n. Met.: KÚ Lachov – KN 417/14, KÚ 
Bohdašín – KN 203/2, 203/3, 230/4, 203/5, 203/6, 374, 375, KÚ Dě-
dov – KN 211, 212, 213, 214, 215. 217/2, 218, 222/7, 460 a Benedik-
tínským opatstvím: KÚ Bohdašín – KN 98.  
Usnesení č. 33/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje uzavření smlouvy 
o služebnosti pro studnu na pozemku Města Teplice nad Metují mezi 
městem Teplice nad Metují a manželi J.S. a R. S.,  a pověřuje starostu 
města podpisem smlouvy.  
Usnesení č. 34/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje uzavření Smlouvy 
o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IV-12-2019437 Zdoňov – 
knn pro p.č. 342_1 v k. ú. Zdoňov s ČEZ Distribuce, a.s., Teplická 
874/8, 405 02 Děčín IV – Podmokly.  
Usnesení č. 35/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje uzavření Smlouvy 
o zřízení věcného břemene – služebnosti č. IE-12-2006241/VB/01 
Zdoňov – výměna TS č.0269 na pozemcích p.č.276/3, 276/2,237 vše 
v k.ú. Zdoňov, s ČEZ Distribuce, a.s., Teplická 874/8, 405 02 Děčín 
IV – Podmokly.  
Usnesení č. 36/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje zpětný odkup po-

Usnesení č. 18 z jednání zastupitelstva města 

Teplice n. M. konaného dne 7. června 2021 



zemků p.č. 231/1, trvalý travní porost, o výměře 67 m² a p.č. 231/2, 
trvalý travní porost, o výměře 2.348 m² vše v k.ú. Teplice nad Metují, 
do majetku města Teplice nad Metují za kupní cenu 369 648,50,- Kč 
od společnosti PROFIT REAL 3000 s.r.o., sídlem Holubova 978, 
Náchod, IČO 259 32 403, kterou zastupuje pan Mgr. M. T., jednatel.  
Usnesení č. 37/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje navýšení kapitálo-
vých výdajů v rozpočtu o 369.649 Kč na odkup dotčených pozemků.  
Usnesení č. 38/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje odkup pozemků p. 
č. 80/2, trvalý travní porost, o výměře 1.041 m², p. č. 81, trvalý travní 
porost, o výměře 111 m² a p. č. 84/6, ovocný sad, o výměře 342 m², 
vše v k. ú. Teplice nad Metují od paní M. M.,  za cenu 119.520 Kč.  
Usnesení č. 39/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje navýšení kapitálo-
vých výdajů v rozpočtu o 119.520 Kč.  
Usnesení č. 40/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje bezúplatný převod 
pozemků pod tělesem komunikace (darování) č. III/30110, k.ú Tepli-
ce nad Metují a pozemků pod tělesem komunikace č. III/3023, k.ú. 
Dolní Teplice vše z majetku města Teplice nad Metují do vlastnictví 
Královéhradeckého kraje.  
Usnesení č. 44/18/2020  
Zastupitelstvo města schvaluje jmenování starosty Města Teplice nad 
Metují, pana Josefa Bitnara, nar. 18.12. 1960, k zastupování Města 
Teplice nad Metují na Valné hromadě VaK Náchod, a.s. dne 18. červ-
na 2021 a pověřuje jej hlasováním podle návrhu usnesení dle progra-
mu na pozvánce.  
Usnesení č. 46/18/2021  
Zastupitelstvo města schvaluje složení kulturního výboru ve složení 
Petr Schejbal (předseda), Pavel Borna, Věra Prokopová, Bc. Eliška 
Jirmannová, Hana Dziuba, Mgr. Magda Kalašová.  
Usnesení č. 47/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje rekonstrukci kotel-
ny na adrese nám. A. Jiráska 273 a instalaci kogenerační jednotky. 
Ukládá starostovi zajistit vypsání výběrových řízení na dodavatele 
projektové dokumentace a realizaci akce.  
Usnesení č. 48/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje záměr pronájmu 
nebytových prostor na st.p.č. 407, cca 50 m2 pro účel vybudování 
kogenerační jednotky.  
Usnesení č. 49/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje vybudování boul-
derové stěny firmou Vít Novák, Adrenalin sport, horoškola, stavba 
horostěn, obchod, ČSLA 405, 391 11 Planá nad Lužnicí, IČ 632 65 
231 za konečnou cenu 355. 591 Kč a navýšení investičních výdajů o 
uvedenou pořizovací cenu a o výdaje spojené s realizací ve výši 
60.000 Kč.  
Usnesení č. 50/18/2021  
Zastupitelstvo města schvaluje nákup a instalaci dvou kusů kamer od 
firmy Ing. Tomáš Štěpánek Expan Elektro, nám. ČSA 23, Jaroměř, IČ 
422 53 250 za nabídkovou cenu 108.295 Kč, bez DPH a navýšení 
investičních výdajů o 32.000 Kč.  
Usnesení č. 51/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje uzavření Dodatku 
č.1 ke smlouvě o dílo č. 21179 s firmou LEKON TSK, s.r.o., Žukov-
ského 887/4, 161 00 Praha 6 – Ruzyně.  
Usnesení č. 52/18/2021  
Zastupitelstvo města schvaluje podání žádosti o dotaci na projekt 
Česko – polská stezka Pavla Hečka, včetně Dohody o spolupráci na 
mikroprojektu realizovaného z Fondu mikroprojektů v Euroregionu 
Glacensis, v programu INTERREG V-A Česká republika – Polsko.  
Usnesení č. 53/18/2021  
Zastupitelstvo města schvaluje volbu Bc. Davida Dudy a Petra Schej-
bala za členy školské rady za zřizovatele při ZŠ a MŠ Teplice n. M.  
Usnesení č. 54/18/21  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje navýšení neinves-
tičních výdajů o 490 000,- Kč na akci „Oprava poutní kaple, Lachov-
Kačeří, Teplice n. M. 
Usnesení č. 55/18/21  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje podání žádosti o 
trvalou záštitu KHK na MHFF na roky 2022-2025.  
Usnesení č. 56/18/21  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují schvaluje poskytnutí slevy 
na kartě hosta takto: 20% na vstup do skal, 20% na vstup na koupališ-
tě, 20% na sjezdovku a 40% na vstup do sportovní haly.  
 

bere na vědomí  

Usnesení č. 01/18/2021  

Zastupitelstvo města Teplice nad Metují bere na vědomí rozpočtové 
opatření č. 2/2021, kterým se navyšují příjmy i výdaje o 223 409,70 
Kč.  
Usnesení č. 05/18/2021  
Zastupitelstvo města bere na vědomí uzavření Dodatku č. 4 Smlouvy 
o vykonání přezkoumání hospodaření ze dne 24.5.2017 mezi Městem 
Teplice nad Metují a firmou C.P.A. Audit, spol. s.r.o., U Hájovny 
1022, 460 01 Liberec 14, IČ 25472542.  
Usnesení č. 06/18/2021  
Zastupitelstvo Města Teplice nad Metují bere na vědomí rozbor hos-
podaření města za 1q. rok 2021.  
Usnesení č. 25/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují bere na vědomí pronájem 
části pozemku p.č. 14/1, trvalý travní porost, o výměře 185 m2, k.ú. 
Dolní Teplice, panu D.K.  
Usnesení č. 26/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují bere na vědomí pronájem 
části pozemku p.č.305/1, o výměře 15 m², ostatní plocha, k.ú. Teplice 
nad Metují, paní J.J.  
Usnesení č. 27/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují bere na vědomí pronájem 
části pozemku p.č. 581/1, zahrada, o výměře 40 m2, k.ú. Teplice nad 
Metují, paní Z.V.  
Usnesení č. 28/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují bere na vědomí pronájem 
části pozemku p.č. 179/1, trvalý travní porost, o výměře 1.554 m2, 
k.ú. Zdoňov, paní Mgr. T.Š.  
Usnesení č. 29/18/2021  
Zastupitelstvo města bere na vědomí pronájem pozemků p.č. 314 o 
výměře 3.897 m², trvalý travní porost, p.č. 317 o výměře 19.903 m², 
trvalý travní porost, p.č. 321 o výměře 16.512 m², trvalý travní porost, 
p.č. 584/1 o výměře 4.925 m², lesní pozemek, p.č. 610 o výměře 
1.043 m², ostatní plocha, p.č. 612 o výměře 2.411 m², orná půda, p.č. 
631 o výměře 1.821 m², ostatní plocha, vše v k.ú. Javor u Teplic nad 
Metují, veřejné obchodní společnosti – ZESO, se sídlem Seč 342, 538 
07 Seč, IČO 48168505.  
Usnesení č. 41/18/2021  
Zastupitelstvo města bere na vědomí přidělení bytu 2+1, Zámecká 27, 
Teplice nad Metují panu D.M. a uzavření nájemní smlouvy.  
Usnesení č. 42/18/2021  
Zastupitelstvo města bere na vědomí přidělení bytu 1+1, Zámecká 23, 
Teplice nad Metují panu Š.R. a uzavření nájemní smlouvy.  
Usnesení č. 43/18/2021  
Zastupitelstvo města bere na vědomí přidělení bytu 2+kk, Zámecká 
23, Teplice nad Metují panu F.Č. a uzavření nájemní smlouvy.  
Usnesení č. 45/18/2021  
Zastupitelstvo města bere na vědomí rezignaci člena stavebního výbo-
ru, pana Milana Brandejse.  
 

zamítá  
Usnesení č. 22/18/2021  
Zastupitelstvo města zamítá žádost pana M.J. a pana B.J. o odkup 
pozemku p.č. 46/1, zahrada, o výměře 434 m², k.ú. Teplice nad Met. 
Usnesení č. 23/18/2021  
Zastupitelstvo města zamítá žádost pana J.K. o odkup pozemku p.č. 
153/2, trvalý travní porost, o výměře 2.001 m², k.ú. Teplice nad Met. 
Usnesení č. 24/18/2021  
Zastupitelstvo města zamítá žádost pana M.J. o odkup části pozemku 
p.č. 238/4, trvalý travní porost, o výměře 4.662 m², k.ú. Teplice n./M.  
Usnesení č. 32/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují zamítá směnu pozemku p.č. 
222/1, trvalý travní porost, o výměře 737 m² v k.ú. Dědov ve vlastnic-
tví pana T.K., za pozemky ve vlastnictví města Teplice nad Metují 
p.č. 243/2, trvalý travní porost,o výměře 1214 m², část pozemku o 
výměře cca 730 m² z pozemku p.č. 179/1 ,trvalý travní porost, a p.č. 
2072/3, ostatní plocha, o výměře 90 m², vše k.ú. Zdoňov.  

 
revokuje  

Usnesení č. 14/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice n. M. revokuje usnesení č. 15/17/2017.  
Usnesení č. 15/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice n. M. revokuje usnesení č. 15/17/2021.  
Usnesení č. 16/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice n. M. revokuje usnesení č. 16/14/2016 
ze dne 19.10.2016.  
Usnesení č. 17/18/2021  
Zastupitelstvo města Teplice nad Metují revokuje usnesení č. 
25/25/2018 ze dne 25.06.2018.  
V Teplicích nad Metují 14.06.2021  
 
Ing. Radek Myška, místostarosta                    Josef Bitnar, starosta  



 Nabízíme Vám k pronájmu nebytové prostory v centru 

města, ul. Zámecká, čp. 23, Teplice nad Metují 

(kadeřnictví). Nebytové prostory se nacházejí v přízemí byto-

vého domu, užitná plocha cca 36 m², vchod přímo z ulice, vý-

loha, sociální zázemí (WC, umyvadlo). Objekt je vhodný pro 

prodejny, služby a malé výrobny atd.   

Další informace p. Zápotočný, tel.: 498 019 996. 
 

Život ve škole 
Školní rok 2020-2021 končí. Pro žáky 9. třídy je to rok povin-
né školní docházky poslední, s nimi se rozloučíme 30. června 
slavnostně na Městském úřadě v Teplicích nad Metují. Na 
jejich místo 1. září nastoupí  děti z mateřské školy. 
Poslední dva roky byly z pohledu vzdělávání „ netradiční“, 
„zvláštní“ nebo jak nazvat toto období. V každém případě bylo 
obtížné pro všechny, děti, rodiče i učitele. Chtělo to hodně 
trpělivosti pro rodiče, především u menších žáků, více kontroly 
u starších. Vytvořit technické podmínky pro takovou výuku 
nebylo také snadné ani ve škole, tak ani  doma. Ukázalo se 
také, jak je důležitý kontakt mezi žáky samotnými, učiteli a i 
rodiči. Ale vše se podařilo zvládnout . 
Vlivem této situace se nám nepodařilo využít naplno nabízené 
projekty. Využili jsme pouze projekty  technického vzdělávání 
připravené bývalým naším kolegou Tomášem Hambergerem. 
Nyní máme 21.6. připravenu poslední ukázku techniky, která 
se bude konat na náměstí. 
Po zralé úvaze jsem se rozhodl, že současný školní rok bude 
poslední ve funkci ředitele školy. Bylo to většinou pěkné ob-
dobí, podařilo se vzdělat spousty žáků, kteří našli své uplatnění 
v životě. Postupně se měnil i název školy, jak se měnily záko-
ny, až po současný základní škola a mateřská škola. Podařilo 
se za ta léta velice poměrně dobře vybavit školu po stránce  
technického vybavení pro přírodovědní obory, zúčastnili jsme 
se mnoha projektů, které nám toto vybavení umožnily získat. 
Musím také vyzvednout velice dobrou spolupráci se zřizovate-
lem. 
Chci touto cestou poděkovat všem učitelům i nepedagogickým 
zaměstnancům, neboť jak daleko škola došla, je to i jejich zá-
sluha. Jeden člověk na tuto práci nemůže zůstat sám. Výsledky 
naší práce jsou vidět až s odstupem času. Samozřejmě poděko-
vání za úspěchy patří i rodičům a všem, kterým na této škole 
záleží a záleželo. 
Děkuji.                                                                    Radim Války 
 
Den gramotnosti s MAPem 
V květnu (25. 5. 2021) jsme v Teplicích nad Metují uspořádali 
v pořadí třetí Den gramotnosti pro předškolní děti, který úspěš-
ně navázal na předchozí dvě akce z roku 2019.  
Organizace akce se výborně zhostili pedagogové ze Základní a 
mateřské školy v Teplicích nad Metují. Zúčastnění předškoláci 
mohli po skupinách navštívit celkem 5 stanovišť a procvičit si 
zejména matematické a čtenářské dovednosti. Každá skupina 
měla navíc k dispozici průvodce z řad místních deváťáků.  
S knihovníky, panem Martinem Slavíkem a paní Věrou Proko-
povou, se děti ponořily do krásných českých pohádek, prosto-
rová tělesa s pomocí stavebnice dětem představila paní učitel-
ka Šárka Vacková, prací s ozoboty a robotickými včelkami 
provázel pan ředitel Radim Války a paní učitelka z mateřské 
školky Hana Hrubá. Dětem byla také prakticky představena 
Feuersteinova metoda, která je zaměřena na rozvoj umění se 
učit a rozvíjet potenciál jedince. Tohoto úkolu se chopila terén-
ní učitelka Petra Dočkalová. 
Moc děkujeme zúčastněným dětem, jejich pedagogům a všem, 
kteří se na organizaci podíleli! 

Mgr. Šárka Vacková, Lenka Wilkeová 

Dvě otázky pro primáře mikrobiologické laboratoře 
Mikrobiologická laboratoř náchodské nemocnice vyšetřila za 
uplynulý rok bezmála sto tisíc PCR testů. Pro zaměstnance to 
znamenalo mnoho přesčasové práce, řada z nich pracovala i za 
nemocné kolegy. Laboratoř byla v provozu téměř 20 hodin 
denně. „Drtivou většinu zaměstnanců laboratoře tvoří ženy. S 
velkým obdivem jsem sledoval, jak se s nastalou situací vypo-
řádaly. Patří jim veliký dík,“ říká primář oddělení mikrobiolo-
gie a imunologie, doc. MUDr. Otakar Kopecký, CSc.  
Jak je možné vysvětlit, že řada lidí s pozitivním PCR tes-
tem neměla příznaky nemoci? 
Metoda RT-PCR je velmi citlivá. Používá se i v jiných obo-
rech, např. v kriminalistice k zajišťování stop. Dovedu si před-
stavit, že u osob bez klinických známek infekčního onemocně-
ní PCR nezřídka prokázala na sliznicích jen přítomnost frag-
mentů virové nukleové kyseliny, nikoliv živý virus. Ten je 
tvořen nukleovou kyselinou a proteinovými molekulami obalu. 
Ztrátou nebo poškozením obalových bílkovin pozbývá virus 
schopnosti vyvolat infekční onemocnění. Sliznice jsou první 
barierou, kde se rozhoduje o dalším vývoji po setkání našeho 
těla s mikroorganismem. Naše sliznice jsou součástí přirozené 
obrany společně s řadou humorálních i buněčných mechanis-
mů vrozené imunity. Tyto obranné reakce nejsou specifické a 
nemají paměť. Ale rychle reagují na přítomnost cizorodého 
materiálu. Většina setkání s mikrobiálním světem končí právě 
na sliznicích, kde jsou patogenní viry a bakterie zachyceny, 
neutralizovány a fragmentovány. Teprve prolomením této ob-
ranné linie dochází k rozvoji infekčního onemocnění a aktivaci 
mechanismů specifické imunitní odpovědi.  
Mikrobiologická vyšetření je třeba hodnotit v souvislosti s 
klinickým stavem pacienta. Do epidemiologických statistik 
byly uvedeny všechny osoby s pozitivním PCR test na SARS-
CoV-2 bez ohledu, zda trpěly akutními známkami infekčního 
onemocnění nebo ne. U bezpříznakových osob se přitom moh-
lo jednat o pouhou kolonizaci sliznic koronavirem.  
Může být bezpříznaková osoba přenašečem infekce?  
Ano, pokud jsou sliznice dýchacích cest osídleny živým virem 
a ten se dostává zpět do prostředí, pak ano. To ale není nic 
nového. Na našich sliznicích se nachází obrovské množství 
mikroorganismů, které se vylučují do prostředí formou slin, 
sekretů a aerosolu z osoby na osobu. Většina mikroorganismů 
na sliznicích ale nejsou lidskými patogeny.  
Očkování proti covid-19 jde do finále 
V očkovacích centrech v Náchodě a Broumově již bylo podá-
no více než 60 tisíc dávek vakcín, převážně od společností 
Pfizer&BioNTech. V uplynulých dnech počet nově registro-
vaných k očkování v našich centrech výrazně klesá. Je to dáno 
pravděpodobně tím, že většina obyvatel, která měla o očkování 
zájem, se k očkování již zaregistrovala. Od 1. července zkracu-
jeme interval mezi aplikací první a druhé dávky vakcíny na 21 
dnů. Po rozpačitém začátku testování kvůli nedostatku vakcín 
můžeme říci, že každý, kdo má o očkování zájem, bude před 
případnou podzimní vlnou plně očkován.  

 Vaše nemocnice 
 

Maturita v 21. století – nutnost nebo přežitek? 
Shrnutí  
Snahy radikálně reformovat české školství se objevují s velmi 
přesnou pravidelností již několik desítek let. Občas je reformní 
snaha moderní a pokroková, častěji nikoliv. Maturitní zkouška 
však významné reformě odolává více než 150 let. Pandemie 
nabídla odborné veřejnosti příležitost tuto zkoušku reformovat. 
Reformovat nikoliv její rozsah, ale hlavně její podstatu, formu 
a obsah. Tuto šanci jsme nevyužili. Oslavujeme zpátečnictví 
našeho vzdělávacího systému. Pokrok jsme odmítli.  

INFORMACE Z OBLASTNÍ 

NEMOCNICE NÁCHOD 

NABÍDKA PRONÁJMU 

ZPRÁVY ZE ŠKOLY 

PŘÍSPĚVKY OD ČTENÁŘŮ 



Jak a zdali vůbec maturovat – hlavní téma pandemie 
Letošní pandemický rok nebyl typický pouze distanční výukou 
na základních a středních školách. Svou pozornost si získala 
také maturitní zkouška. Několik měsíců se vedly ostré diskuse 
či spíše rozepře o tom, zdali letošním maturantům jejich závě-
rečné zkoušky udělit úředně či nikoliv. Široká, ale i odborná 
veřejnost a samotní žáci se rozdělili na několik táborů. Jedni 
argumentovali tím, že i během distanční výuky dokázali učite-
lé své žáky připravit na maturitní zkoušky v klasické podobě. 
Druzí naopak viděli problém hlavně v tom, že ne všichni žáci 
měli stejné podmínky pro výuku na dálku. Někdo neměl vlast-
ní digitální zařízení, jiný zase neměl internetové připojení a 
bylo by tudíž velmi nespravedlivé vyžadovat po těchto žácích 
standardizované testování, na kterém je část maturitní zkoušky 
v České republice postavena. Ať jste zastáncem jednoho či 
druhého názoru, tak v obou případech byste měli vzít v úvahu 
hledisko časové. Je opravdu žádoucí, abychom se v roce 2021 
přeli o to, kolik testových otázek žákům přidáme nebo ubere-
me, a stejně tak s maturitními předměty? Náš vzdělávací sys-
tém se zmohl pouze na to, že zrušil slohové práce z českého 
jazyka, ústní zkoušky z českého jazyka a literatury a cizího 
jazyka. Letos jsme ubrali, napřesrok přidáme, i tak by se dala 
popsat rošáda kolem letošních maturitních zkoušek. Kdo čekal 
pokrokové debaty o tom, zdali má maturitní zkouška skutečně 
ověřovat pouze jednotlivé vědomosti nebo má naopak prověřit 
obecnou úroveň studentovy vyspělosti jinak než formou testu, 
ten se nedočkal.  
Naděje v podobě Strategie vzdělávací politiky do roku 2030 
Lze očekávat, že se příští rok podoba maturitní zkoušky vrátí 
opět do normálu. Na druhou stranu je tu jakýsi příslib v podo-
bě odvážné strategie vzdělávací politiky do roku 2030, která 
má ambici modernizovat vzdělávací systém Česka v oblasti 
regionálního školství, zájmového a neformálního vzdělávání a 
celoživotního učení a připravit ho na nové výzvy a zároveň 
řešit problémy, které v českém školství přetrvávají. Jedním z 
takových problémů je současná podoba maturitní zkoušky. 
Nevýhoda jakékoliv závěrečné zkoušky spočívá v tom, že ji 
předchází několikaletá cesta vzdělávacím systémem, který 
jedince formuje a připravuje na požadovanou formu těchto 
zkoušek. Pokud bychom nyní změnili maturitní zkoušky a po-
nechali stávající formy a metody vzdělávání, tak je to jako 
začít stavět dům od střechy. Maturitu nelze modernizovat, do-
kud nezmodernizujeme přechozí výuku. A kdo z vás ví, jaké 
formy a metody výuky převažují, tak vám dojde, že jiná než 
stávající podoba maturity v současnosti nemá šanci.  
Dnešní žáci maturují podobně jako v 19. století  
Abychom mohli lépe porozumět nedostatkům maturitní zkouš-
ky, musíme se podívat do historie této zkoušky, ale také do 
zahraničí.  
Od doby svého vzniku prošla maturita řadou změn, které se ale 
týkaly především obsahu. Již od počátku byla tato zkouška 
postavena na analyticko-encyklopedizujícím charakteru vědění 
se silnou orientací na naučené jednotlivé vědomosti, a ne na 
celkový rozhled po kultuře a na schopnosti samostatné duševní 
práce a na praktické používání získaných vědomostí. Maturita 
byla na našem území zavedena v roce 1849 a již brzy po jejím 
zavedení se začalo mluvit o její reformě. Zásadnější reforma 
dosud nepřišla. Vždy bylo přijato konzervativní stanovisko, i 
přes to, že se čas od času progresivní tendence objevily.  
Ve světe již dávno tuto cestu opustili  
V polovině 20. století se ve světě začíná horlivě diskutovat o 
tom, zdali jsou maturity potřebné. Francie jako jedna z prvních 
zemí poukázala na jednostrannost hodnotících kritérií a na 
nemožnost ověřit u žáků například schopnost experimentovat. 
Poprvé tak někdo dokázal upozornit na produkci 
„standardizovaných mladých lidí“, kterým chybí tvořivost. O 
něco později, v 70. letech Švédsko zrušilo písemné a ústní 
maturitní zkoušky a nahradilo je kvantitativním a kvalitativním 
hodnocením v průběhu celého středoškolského studia. Jak je 
tedy možné, že se u nás v České republice v roce 2021 stále 
tak horlivě bijeme za zachování maturitních zkoušek? Hlavně 
ne žádnou změnu, žádnou úlevu. Nikdy.  

Nejdůležitější je stihnout probrat Lumírovce  
Pandemie covid-19 ukázala, že jiné formy maturitní zkoušky 
mohou být dobré i právě pro jiné formy vzdělávání, například 
distanční. Státy, které měly již v minulosti zavedeny jiné způ-
soby provádění závěrečných zkoušek, například na základě 
hodnocení žákovských portfolií či kritických esejí, tak se 
dokázaly lépe vyrovnat s přerušením prezenčního vzdělávaní. 
O tom, že v současnosti v České republice stále Cermat rozvá-
ží papírové sady maturitních didaktických testů do všech škol, 
snad raději psát nebudu.  
Chci ale zmínit některé země, které v letošním roce ustoupily 
od maturitních zkoušek. Motivy byly velmi podobné. Nejčas-
těji to byla snaha snížit stres studentů a podpořit duševní zdra-
ví a pohodu. To samozřejmě v českém vzdělávacím systému, 
který je zaměřený na výkon, nebylo vůbec bráno v potaz. Du-
ševní zdraví? Stres studentů? Ne, důležitější jsou jejich matu-
ritní zkoušky a naším úkolem je na ně žáky připravit. Na stres 
není čas. Musíme stihnout probrat Lumírovce. A tak šance 
zařadit se po bok Kanady, Norska či Velké Británie neprošla, 
ba o co více, byla zadupána do země.  
Na reformu maturitní zkoušky zapomeňme  
Do jisté míry bychom měli brát situaci, která se v České repub-
lice odehrála kvůli změnám u maturitních zkoušek jako varov-
ný signál do budoucna. Lze očekávat, že jakmile se objeví v 
budoucnu myšlenka na reformu maturitní zkoušky, bude přitu-
hovat. Nicméně, jak jsem zmínil na začátku, bez změny proce-
su vzdělávání to nepůjde. Otázka je, zdali přijde změna proce-
su vzdělávání? Upřímně nevím, ale některé vzorce chování 
odborné veřejnosti mi naznačují, že nikoliv. Nejzřetelněji jsme 
to mohli sledovat na hodnocení distanční výuky, kdy bylo vel-
mi často komunikováno, že se tímto způsobem daří probírat 
všechno učivo potřebné k maturitní zkoušce. To, že přenos 
učiva probíhal prostřednictvím moderních technologií po lince 
žák, učitel, žák by mohlo někoho ujistit, že žáci skutečně 
musejí být dostatečně připraveni.  
Špičkoví učitelé trpěli nejvíce 
Nicméně, kdo alespoň trochu rozumí moderním technologiím, 
ale zároveň je i špičkovým pedagogem, tak ví, že pro efektivní 
přenos učiva je potřeba pracovat s emocemi, s motivací, evo-
kací, s neverbální komunikací nebo nechat jen tak působit svou 
osobnost na žáky a tím jim pomoci osvojit si nové znalosti a 
dovednosti. A právě tito učitelé, kteří mají na tomto postave-
nou svou výchovně vzdělávací činnost, si velice brzy uvědo-
mili, že jsou bezmocní, že tyto tolik důležité aspekty vzděláva-
cího procesu skrze obrazovku počítače nepošlou svým žákům, 
a tudíž je nemohou dostatečně připravit na maturitní zkoušky. 
Na druhé straně jsou pak ti učitelé, kteří jsou zaměřeni na pře-
nos informací prostřednictvím frontální výuky, bez jakýchko-
liv prvků moderní pedagogiky, což se dá velmi jednoduše apli-
kovat i v online výuce a vyučujícího to pak skutečně může 
přesvědčit, že odvedl skvělou práci a žák tedy musí být výbor-
ně připraven na vykonání maturitní zkoušky.  
V celé této situaci kolem maturitních zkoušek v České republi-
ce se tak nádherně vykreslil náš vzdělávací systém, ve kterém 
zůstává hlavním motivem vzdělávání naučit žáky především 
to, co potřebují k přijímacím či maturitním zkouškám a nikoliv 
to, co sami chtějí a co je zajímá a jejich pokroky ověřovat ji-
nak než pouhým testováním.  
Zdroje  
1. Kádner, O.: Vývoj a dnešní soustava školství. Díl I. Praha, Sfinx Bohumil 
Janda 1929  
2. Štech, J.: O novou úpravu maturitních zkoušek. Nové školy, 3, 1928/29 
3. Uher, J.: Pedagogická encyklopedie. Red. O. Chlup, J. Kubálek, J. Uher. 
Heslo „maturita“. Díl II. Praha, 1939.  

Tomáš Hamberger 

 
Obrázky z našeho města, kapitola pátá: 
Osobnosti Teplicka 
Takže poměry obecně a speciálně ve školství jsme jakž takž 
probrali a teď se pustíme do výčtu slavných ale i méně slav-
ných osobností našeho města. Ale nečekejte ode mne komplet-
ní seznam slavných lidí od 11.století až dodnes. Jediné, co 
mohu zodpovědně udělat, je seznámit vás s osobnostmi po 



roce 1960 tak, jak jsem je poznal já sám.  Nuže začněme! 
První, koho zde chci vzpomenout, je člověk, kterému jsem 
chvíli přicházel na chuť, ačkoli pole, na němž jsme se setkáva-
li,  bylo jedno a totéž – čili tělovýchova a sport. Nebyl to nikdo 
jiný než  pan Václav Vodehnal. To byl člověk, který v obci 
konal práci elektrikáře – údržbáře a kterého znal každý. Dů-
vod? Jednoduchý: každému ve vsi se občas pokazil nějaký 
elektrický přístroj a ten většinou někde něco zkratoval, vyhodil 
pojistky a tak podobně. Koho byste řekli, že si lidé zavolali na 
pomoc? Inu Václava Vodehnala, koho jiného? A teď se divte! 
On nejen že se nerozčiloval, neláteřil a nenadával jako bychom 
to možná čekali dnes, ale beze slova protestů naložil svoji 
brašnu s nářadím do služebního auta značky GAZ (alespoň si 
to myslím), přiložil elektrikářský žebřík a vyrazil na udanou 
adresu. A to KDYKOLI !!! 
Nutno říci, že na to nebyl zcela sám. Jemu k ruce zde byl ještě 
pan Josef Zahálka starší. Píši starší, abych odlišil od jeho syna 
téhož jména, který byl jedním z prvních žáků, kteří se mi tu 
dostali do rukou, a kterého občas vídám venčit svého psa, a  se 
kterým rád prohodím pár slov tak zvaně přes plot. Ale vraťme 
se k naší osobnosti číslo jedna – k Vaškovi Vodehnalovi. Za-
nechali jsme ho, jak balí tzv. vercajk a chystá se na opravu 
linky. Ve dne, v noci, ráno, odpoledne – to bylo celkem jedno, 
vždycky vyrazil ochotně a rád. Navíc k tomu dokázal přidat i 
osobitý humor, jehož měl nepřeberné zásoby. A to nikoli tako-
vý hrubý hospodský humor, který se většinou na někom vyřá-
dí, ale vkusný a na rukama pracujícího člověka překvapivě 
jemný a inteligentní. A protože to byl člověk, který nedokázal 
sedět a lenošit, tak si ještě přibral na starost trénování fotbalo-
vého „dorostu“, přesněji řečeno žáků všech kategorií i toho 
dorostu, který už hrál své pravidelné soutěže. Odpoledne co 
odpoledne došel  na místní stadion, odemkl šatny, vhodil na  
trávník pár kopacích balonů, aby mohl mezitím poklidit šatny 
hráčů i kabiny rozhodčích, a pak se pustil do tréninku. Trénink 
to byl věru  pořádný. Začínal vždy několika kolečky běhu, 
potom následovalo důkladné rozcvičení a pak přišel na řadu 
výcvik techniky a různých fotbalových prvků a teprve až nako-
nec se hrálo na dvě branky. A kluci poslouchali jako hodinky! 
Obdivoval jsem jeho trpělivost a důslednost, s jakou si počínal 
jako starý profesionál. A protože ani to mu ještě nestačilo, po 
jistou dobu vykonával funkci předsedy tělovýchovné jednoty 
Slavoj. Tu později předal svému nástupci, ing. Kučovi, po 
němž jsem ji na kratší dobu převzal i já. 
A aby toho nebylo dost, vykonával po jistou dobu ještě i funk-
ci předsedy místního národního výboru (MNV), ke které svolil 
v období tzv. personální krize. A nutno říci, že ji vykonával 
stejně svědomitě, jako tak činil ve všech ostatních oblastech, 
ve kterých se angažoval. Tuto informaci však nemám ze své 
vlastní zkušenosti, nýbrž jsem ji  získal  z obecní kroniky,  
která mi byla zapůjčena ke studiu tam, kde moje paměť už 
nesahá. 
Takovým způsobem vyplňoval prostor  teplické obce ( městem 
se Teplice staly až o dost později – za předsedování Zdeňka 
Pejskara, - o němž bude také řeč) a činil život v naší obci lepší 
a snesitelnější. Někomu se to možná bude zdát trochu málo, 
vždyť nakonec z velké části konal jen svoji povinnost. Ale jen 
kdyby takovým způsobem konali své povinnosti všichni, nebo 
alespoň větší část společnosti, to by bylo něco! Jenže dnes, 
když nejde o peníze, pokud možno o hodně velké peníze, tak 
mnohé ani nenapadne konat i tu svoji „pitomou povinnost“. 
Žel, nedožil se Václav vděku v naší obci, ale za to, bohudík 
tentokrát ona nemůže. 
Dalším čestným občanem v té naší malé galerii, na kterého 
nelze jen tak zapomenout,je právě zmiňovaný Zdeněk Pejskar 
Jeho osobní a profesní historii nemohu začít jinak, než násle-
dujícím příběhem. 
Stalo se to až několik let po jeho smrti. O to je to smutnější, 
neboť zásadu „o mrtvých jen dobré“ ctili už naši  dávní před-
kové snad od praotce Čecha. 
Jak všichni víte, naše město organizuje každoročně festival 
horolezeckých filmů dokonce i s mezinárodní účastí. Akce je 
to nanejvýš chvályhodná, a přesto že se v prvních ročnících 

nesetkávala s takovým ohlasem a podporou místního obyvatel-
stva, rozrostla se v krátké době do úžasných rozměrů i nebýva-
lého ohlasu horolezecké veřejnosti a uznání daleko za hranice-
mi republiky. Festival vznikl takto - ( ručím za následující fak-
ta, byl jsem v té době u řady jednání o vzniku festivalu ). 
Významný sportovec a propagátor horolezectví Mirek Šmíd z 
Police nad Metují, který zcestoval téměř celý svět, hlavně 
tam , kde jsou jakékoli hory,doly a skály, pojal po jistých zku-
šenostech myšlenku (a dobrou!) uspořádat někde v Čechách 
festival, kde by se sešli kamarádi horolezci, a protože v té době 
se po celém světě rozmnožilo filmování jako dokumentace 
vynikajících lezeckých výkonů, šlo by i o porovnání a jistou 
neoficiální soutěž mezi nimi. To byl tedy Mirkův záměr. Po 
krátkém váhání, kde to uspořádat, zvítězily bez větších protes-
tů Teplice nad Metují. Se zázemím skalních měst v Teplicích 
nad Metují a Adršpachu, technickým zajištěním Kulturního 
střediska MNV to byla přímo ideální volba. 
Dobře – nápad tady byl, ale co s realizací? Veškeré další úvahy 
končily vždy u toho, že takovou rozsáhlou akci a se zahraniční 
účastí k tomu, musí posvětit a hlavně povolit některý důležitý 
politický orgán. A ten bez SPOLEHLIVÉ záruky někoho z 
uvažovaných pořadatelů nechce o této věci vůbec přemýšlet. 
Tak co teď? Projekt se zdál naprosto nerealizovatelný. 
A v téhle fázi přišel Mirek Šmíd za předsedou MNV Zdeňkem 
Pejskarem a svěřil se mu s tímto nápadem. Zdeněk projekt 
posoudil a uznal, že je dobrý, a hlavně přislíbil, že akci poskyt-
ne politickou záruku a postará se o povolení festivalu. To v té 
době nebyla žádná maličkost a Zdeněk věděl, že nese svou 
kůži na trh, ale přesto se v té záležitosti angažoval. Objížděl 
sekretariáty a okresní úřady a v krátké době přinesl radostnou 
zprávu, že věc je povolena a může začít etapa opravdových 
příprav festivalu. 
Takže: pravdou je, že otci FHF jsou Míra Šmíd, jak jsme mu 
všichni říkali, a Zdeněk Pejskar, který poskytl akci politickou 
záštitu i veškeré materiální zajištění, prostor v kině, parku a 
škole, ale i personální zabezpečení uvolněním pracovníků i 
dobrovolníků z kulturního střediska. Budiž zde jasně a nedvoj-
smyslně řečeno: bez Pejskara by festivalu nebylo! 
A když už jsme u toho, tak tedy FHF by nebyl ani bez třetí 
osobnosti Teplicka – vedoucí KASSu Zdeňky Vaňkové. Ta 
fesťáku věnovala prakticky celé své soukromí a nespočet ho-
din práce na přímé organizaci akce. Ale o tom až v další části 
kapitoly Osobnosti Teplicka. 
A teď k tomu, proč o tom celém vyprávím. 
Od jisté doby se stal mediálním partnerem FHF český rozhlas 
Hradec Králové. Jeho pracovníci vykonali pro propagaci festi-
valu opravdu kus poctivé práce. O tom nemůže být sporu. Ve 
svých pořadech a vstupech do vysílání se samozřejmě nemohli 
vyhnout ani problematice historie této akce. Ke spolupráci si 
pravidelně přizvávali vždy některého známého horolezce, kte-
rý ty začátky také pamatoval. Jeden každý samozřejmě tvrdil,, 
že festival založil Míra Šmíd, což není nepravda. A tady se 
všichni po mnoho let dopouštěli jedné zásadní chyby. Při ob-
jasňování, jak FHF vznikl a započal svou kariéru, neustále 
opakují, že otcem festivalu byl Miroslav Šmíd, věhlasný horo-
lezec z Police nad Metují. To je sice pravda, ale jen částečná.  
A jako každá neúplná informace je tedy i nepravdivá ! Mirek 
byl otcem myšlenky, ale praktickou stránku věci zajistil Zde-
něk, včetně politické záštity, která v té době byla naprosto 
nezbytná!!! A že proto, aby takovou záštitu mohl vůbec po-
skytnout, musel pochopitelně být sám členem KSČ, je zcela 
samozřejmé, i když dnes už těžko pochopitelné. Šlo přece o 
uplatnění principu „ vedoucí úlohy strany“ ve všech sférách 
života společnosti. 
V ranných dobách těsně po sametové revoluci se přes verbální 
ujišťování, že „nejsme jako oni“, nalily na všechny komunisty 
bez rozdílu kýble špíny , jen aby se k funkcím dostali ti praví 
lidé…? Navíc se zcela záměrně začala vytvářet atmosféra, že 
co komunista, to neschopný hajzl a málem zločinec, zloděj a 
podvodník a tak podobně. Však to mnozí pamatujete, ne? Tak 
všechno jiné, jen tohle Zdeněk Pejskar nebyl. To byla také 
jeho hlavní jistota, když se statečně bránil sprostým útokům 



některých členů místního občanského fóra, kteří ho mermomo-
cí potřebovali dostat z funkce, kterou byl pověřen. 
Kromě nesporných úspěchů ve sféře takříkajíc stavební a roz-
vojové, pečoval Zdeněk také o vylepšení mezilidských vztahů. 
Nepochybně sám pociťoval nedostatky v soužití nesourodých 
skupin občanů, kteří se sem v několika vlnách po roce 1945  
přistěhovali a za nelehkých podmínek osidlovali tento kraj. 
Proto se snažil všemožně přispět k tomu, aby se vztahy utužo-
valy a poměry byly přátelštější a srdečnější. Jako příklad chci 
uvést, jak si on představoval např. oslavy „ nešťastného“ Me-
zinárodního dne žen (MDŽ), tolik zatracovaného po listopado-
vé revoluci a vysmívaného, že za komunistů to byla jen příle-
žitost mužů, jak se pořádně „ožrat“. O společenském významu 
svědčí i to, že o oslavách MDŽ se jednalo v orgánech MNV 
(rada MNV, event. plénum, ale hlavně v jednotlivých komi-
sích, které ho měly za úkol připravit,) nejméně měsíc před 
konáním, a jednotící myšlenkou bylo, pozvaným ženám sku-
tečně upřímně poděkovat, drobným dárkem je obdarovat, ale 
hlavně je srdečně pobavit. Za tím účelem vydal pokyn, že 
všichni muži přítomní v sále hned jak začne hudba hrát, vsta-
nou a dojdou pro některou z pozvaných stařenek (většinou) a 
pořádně je provedou. A nejen to, sám šel všem příkladem a 
protančil celou noc, i s nimi osobně projednal při tanci vše 
potřebné, co potřeboval pro správný chod města Tak jednal 
komunistický starosta vždy. A alkohol ? Při oslavě nebyl pří-
mo zakázán, to také nebylo posláním akce, ale z oslavy jsme 
odcházeli všichni střízliví a spokojení. Zejména pozvané ženy. 
No jen řekněte, děvčata, která to ještě pamatujete jako já., ne-
bylo to tak ? 
Takový byl tedy Zdeněk Pejskar, na kterého jako když se jeho 
město snaží co nejusilovněji zapomenout. Proč vlastně?  
Kdo má oči k vidění a uši ke slyšení, slyš: Původně ekonomic-
ky vzdělán nastoupil do různých funkcí v ředitelství Státního 
statku Broumov. Odtud byl po jednoznačně pozitivním hodno-
cení povolán a zvolen za předsedu města. V prvním období se 
spíše rozkoukával, doplnil si příslušné vzdělání studiem na 
institutu ministerstva vnitra v Praze, a ve své závěrečné práci 
nastínil svou představu, jak by se dala naše obec řídit dále a 
hlavně, co by se v ní dalo zlepšit. Tuto představu o něco poz-
ději zpracoval v důkladnou studii, v níž předložil množství 
námětů nejméně na padesát let. 
Mimochodem, tato studie by měla stále ještě být v archivu 
zdejšího MěNV a kdyby byla dobrá vůle, dalo by se z ní ještě 
mnohé uskutečnit.  
Jen tak pro porovnání, co všecko on už tehdy měl srovnáno v 
hlavě a zpracováno pro příští volební období : výstavba tělo-
cvičny (zděné haly) u školy, výstavba velkokapacitní prodejny 
v centru města (ukončena v srpnu 1989), navazující výstavba 
reprezentačního hotelu (někde místo domu a prodejny u Mož-
ných), přeložka státní silnice vedoucí přes město tak, aby neru-
šila život v centru města, vytvoření místního náměstí ( deko-
rační zídka kolem, informační panely, květinové vázy atd..), 
postupné opravy a renovace bytového fondu, přestavba sjez-
dovky a její rozšíření a mnoho dalších dnes už realizovaných 
akcí. Mimochodem, tamtéž byste se dočetli i o úmyslu v rámci 
pozvednutí cestovního ruchu ve městě m.j. vybudovat a vyba-
vit exponáty horolezecké a lyžařské muzeum ( dnes ho má už 
pár let obec Adršpach !), nebo pro větší atraktivitu zbudovat 
lanovou dráhu odněkud z centra ke vstupu do teplický skal či 
až k Ozvěně atp. Dnešní generace to má za fantazírování, které 
se nedá uskutečnit, ale Zdeněk Pejskar věděl dobře, jak na to, 
řada věcí už byla projektově připravena a hlavně Zdeněk vě-
děl, jak to vše finančně zabezpečit. Bez toho jsou sebelepší 
plány a úmysly opravdu jen pouhou fantazií bez naděje na 
uskutečnění. A že se opravdu snažil, to dokazuje i místní 
„lidová tradice“, která označila úpravy prostranství vedle zdi 
dolního zámku ( dnes domova důchodců ) včetně úprav vodní-
ho toku jako „Pejskarovy vodopády“. 
Dokázal bych uvést ještě mnohé v jeho prospěch, ale myslím, 
že to postačí. Čtenář jistě pochopil, že Zdeněk Pejskar nebyl 
ani gauner, prospěchář a neschopný blbec, ale že i dnes by byl 
schopen pro město vykonat mnohé. Žel, už nevykoná, a tak mu 

alespoň neupírejme jeho zásluhy, jeho poctivý charakter a jeho 
nezdolný optimismus, který pro takovou práci musí každý mít. 
Čest jeho památce! 
Mgr Josef Vávra, dlouholetý spolupracovník jmenovaného a 
jeho přítel 
 

 

Své „ANO“ si řekli 

dne 29. května 2021 v obřadní síni 

Jaromír Filip a Bára Fialová. 

 

Novomanželům přejeme hodně štěstí !!! 

J. Záleská, matrikářka 

 

Děkujeme všem za upřímné projevy soustrasti 
nad úmrtím Luďka Keresteši.  

 Zarmoucená rodina 

 
 
 

Městská knihovna má nové webové stránky.  
Na webové adrese www.teplicenadmetuji.knihovna.cz   
najdete nový vzhled webo-
vých stránek knihovny.  
Doufáme, že se vám budou 
líbit a že na nich najdete 
vše, co potřebujete.  
 
Z našich služeb připomínám ROZVOZ KNIH pro čtenáře, 
kteří si sami nemohou do knihovny dojít. Kromě knih a časo-
pisů, které pravidelně doplňujeme o novinky, si můžete půjčit i 
společenské hry. Vybírat můžete z více než 65 her určených od 
nejmenších po nejzkušenější hráče. Na novém webu najdete i 
možnost objednat si pravidelné zasílání knižních novinek. Tak 
budete vědět o všem, co pro vás nakupujeme. Nachystaly jsme 
pro vás tradiční knihovničku na koupališti a pro návštěvníky 
Teplic máme knihovničky v kempech v Bučnici a na Kamenci. 
Také dětským čtenářům připomínám soutěž LOVCI PEREL, 
která pokračuje i přes prázdniny a budeme ji vyhodnocovat na 
konci září. 
 
Od 1. července bude provoz knihovny upraven podle  
PRÁZDNINOVÉ OTEVÍRACÍ DOBY. Přijďte si vybrat čtení 
pro pohodovou dovolenou! Přejeme vám krásné léto! 

SPOLEČENSKÁ KRONIKA 

MĚSTSKÁ  KNIHOVNA 

http://www.teplicenadmetuji.knihovna.cz


Pasování prvňáčků na čtenáře 
V pátek 18. června jsme v knihovně měli tradiční malou slav-
nost – PASOVÁNÍ NA ČTENÁŘE. Patnáct prvňáčků s paní 
učitelkou Karolínou Keresteši přišlo do knihovny předvést nám 
a princezně Abecedě, jak se za svůj první rok ve škole naučili 
číst. A mohu potvrdit, že výborně! Zaslouženě si každý odnesl 
knížku a roční registraci do knihovny zdarma. Přejeme jim 
krásné prázdniny a doufáme, že se budeme v knihovně potkávat 
pravidelně. 

Věra Prokopová 

Caroline Scott – FOTOGRAF ZTRACENÝCH 
Edie se smířila s tím, že se její manžel z války už 
nevrátí. Když ale obdrží záhadnou fotografii, na 
které je Francis v civilním oblečení a vypadá 
starší, napadne ji, že možná přežil. A tak začne 
pátrat. Harry nevěří, že je jeho bratr naživu. Viděl 
přece, jak ho střelili do hrudi. Přesto ale Francise 
hledá, zatímco fotí hroby padlých pro truchlící 
rodiny. Jak Edie a Harry odkrývají pravdu, pro-
následuje je nejen minulost, ale i to, co cítí - vůči 

Francisovi i vůči sobě navzájem… 
 
Markéta Lukášková – LOSOS V KALUŽI 

Cynická Bára není typ holky, která se ráno probu-
dí se sexy rozcuchem, protáhne se a na první po-
kus vyfotí nomakeup selfie, za kterou dostane 200 
lajků, než dojde do koupelny. Je spíš ten typ hol-
ky, která se ráno bojí podívat do zrcadla, na zůsta-
tek účtu a do lednice. Její život se otočí vzhůru 
nohama, když jí umře babička a "odejde do nebe". 
Bára ale zjistí, že smrtí nic nekončí, naopak jí 
všechno začíná! 

 

Katarína Gillerová – DÍVKA V ZRCADLE 
Hotely, koncertní sály, ustavičné cestování. Vy-
růstat s rodiči muzikanty nebylo pro Olivii zrovna 
snadné. Její dětství bylo sice plné zážitků, ale zato 
jí chyběly kamarádky a pocit, že někam patří. Ten 
pozná až v dospělosti díky rodině svého přítele 
Jonáše. Pak ale do jejích poklidných dnů nečeka-
ně zasáhne příchod nového šéfa bývalého spolu-
žáka, kterému kdysi zlomila srdce a on se jí za to 
začne mstít… 

 

Sam Lloyd – LES VZPOMÍNEK 
Nadějná třináctiletá šachistka Elissa je na parko-
višti uspána chloroformem a unesena. Probudí 
se v naprosté tmě v jakémsi sklepení a je jí jas-
né, že její vyhlídky na přežití opravdu nejsou 
nadějné. Občas za ní přijde muž, z něhož jde 
strach, a nějaký kluk, který si s ní chce povídat. 
Šance na přežití jsou mizivé, ale Elissa se v tem-
notě naučí orientovat jako na šachovnici ...  
 

Aurélie Valognes – SNACHY ZA VŠECHNY PRACHY 
Vtipná komedie o rodinných vztazích. Le Guen-
necovi mají tři syny. Žádnou dceru. Na Vánoce 
jsou všichni synové pozváni na večeři, samozřej-
mě i se svými partnerkami. Nicolas poprvé při-
vede svou přítelkyni Jeanne. Matthieu přijde se 
Stephanií a Alexandr s Laurou. Po pár soustech 
se ale večeře mění v peklo na zemi: Laura je 
veganka a jako předkrm se podává zvěřina a foie 
gras. Stephanie je těhotná, důsledně se tedy vy-

hýbá alkoholu. A Jacques, hlava této velké rodiny, dělá jeden 
trapas za druhým. Věřte, raději byste strávili večer doma u tele-
vize… 
 
Marie Lacrosse – VINAŘSTVÍ. NOVÝ ZAČÁTEK 

Druhý díl rodinné ságy. Manželství služebné 
Ireny a bohatého dědice Franze mělo být sňat-
kem z lásky. Ale po hrozném odhalení Franzova 
otce opustí těhotná Irena milovaného ženicha 
bez slůvka rozloučení. V osamění přivede na 
svět malého syna a nastoupí do práce jako děl-
nice v jedné z textilních továren. Pracovní pod-
mínky jsou tam příšerné a Irena musí dřít do 
úplného vyčerpání. Potom se však seznámí s 

charismatickým dělnickým předákem Josefem, který jí poskyt-
ne zázemí a dodává sílu. Přestože Irena stále ještě miluje Fran-
ze, naváže s Josefem milostný vztah. Ale dokáže ztrátu Franze 
opravdu překonat? 
 

 

Zahájení opožděné kulturní sezóny v tomto roce 

Minulý víkend se i v Teplicích nad Metují  rozjela dlouho uza-
vřená kultura. V pátek 17. června jste si mohli na terase hotelu 
Střelnice poslechnout dobrou muziku kapely Hoblues. 
A v sobotu 19. června v městském parku odehrálo Divadlo  
Artur komediální představení „Kdo se bojí postele“. 
Počasí přálo, byl nádherný letní večer a diváků přišlo také dost. 
Podle reakcí si myslím, že se divadlo vydařilo a jak diváci,  
tak i divadelníci si večer užili. 

Tímto představením jsme symbolicky zahájili kulturní akce v 
Teplicích, kterých bude následovat více než dost. Prostudujte si 
následující plakátky a uvidíte sami… 

 

Město Teplice nad Metují pro vás na toto léto připravilo  
LETNÍ KINO, které bude promítat v městském parku každý 
prázdninový čtvrtek až do horolezeckého festivalu. Hned  
1. července promítáme rodinný film DOLITTLE. Tak přijďte i 
s dětmi zahájit krásné a pohodové prázdniny! 

Věra Prokopová 

RŮZNÉ 

VÝBĚR  Z  KNIŽNÍCH  NOVINEK 



Užijte si léto plné zážitků v Kladském pomezí 
Rádi byste si v létě užili něco netradičního, zábavného a záro-
veň poučného? V Kladském pomezí máte ideální příležitost! 
Celé prázdniny se v našem regionu ponesou v duchu zážitků 
díky třetímu ročníku česko-polského projektu Festival zážit-
ků, tentokrát na téma tradice. 
Devět atraktivních míst na české i pol-
ské straně hranice v červenci a srpnu 
ožije zapomenutými i stále živými tradi-
cemi našeho regionu. Speciální zážitko-
vé prohlídky budou probíhat každý 
prázdninový den s opakováním v týdenních cyklech. Účastníci 
se seznámí s nejrůznějšími řemesly, regionálními zvyky či 
tradičními pokrmy a jejich výrobou. Slavnostní zahájení festi-
valu se středověkým doprovodným programem proběhne 2. 
července na náměstí v Kłodzku.  
Součástí festivalu je také soutěž o multifunkční víceúčelové 
šátky pro prvních 2000 návštěvníků, kterým se podaří nasbírat 
razítka z pěti festivalových míst. První, kdo absolvuje alespoň 
sedm zážitků, si navíc bude moci užít ještě jeden zcela mimo-
řádný, a to stát se zvoníkem v kostele sv. Jakuba Většího v 
Červeném Kostelci.  
Podrobný program i informace o soutěži najdete na webu 
www.festivalzazitku.cz a v přehledném tištěném katalogu, 
který můžete využít jako praktického průvodce festivalem. 
Vyzvednout si jej můžete v informačních centrech.  
Pojďte si spolu s námi užít festivalové prázdniny a seznámit se 
zábavnou formou s kulturním odkazem našeho regionu. 
Všechny aktivity se konají za jakéhokoliv počasí a co víc, jsou 
zcela zdarma!  

Markéta Tomanová  
 

Vyšla Krkonošská sezona 
Na pultech krkonošských informačních center si můžete zdar-
ma vyzvednout nové vydání turistických novin Krkonošská 
sezona. Na dvaceti tiskových stranách je otištěna řada zajíma-
vých témat s tipy na výlety i k aktivnímu využití volného času 
v Krkonoších a podhůří. Součástí je velkoplošná mapa s vy-
značenými konkrétními cíli.  
Členové Rady Svazku Krkonoše doporučují svá oblíbená místa 
napříč územím.  
V celé své šíři je popularizována nově aktualizovaná razítko-
vací hra Pohádkové Krkonoše včetně razítkovacích míst.  
Čtenářsky lákavé je spojení vlastních kroků s působením osob-
ností (např. malířů, spisovatelů, hudebníků, šlechticů, sportov-
ců, učitelů, aj. krkonošských rodáků a rodaček), kteří tu žili 
před desítkami či stovkami let a „zapsali se“ do českých, resp. 
světových dějin.  
Další dvoustrana nabízí výlety k šikovným lidem, do dílem s 
tradiční řemeslnou výrobou. Umožní vám nahlédnout pod ruce 
mistrů oboru, ale také si můžete s nimi svoji zručnost vyzkou-
šet.  
Drsné a zároveň romantické zimní prostředí nejvyšších čes-
kých hor řadu let inspiruje filmaře. A tak vznikala filmová 
díla, při nichž se sportovci vydávají do bílé stopy, hrdinové 
zdolávají majestátní horstvo, kochají se panoramatickými vý-
hledy či magickou krásou zasněžené krkonošské krajiny, ane-
bo se baví na snowboardech či v místních barech. Každopádně 
hrdinové prožívají šťastné i méně radostné osudové okamžiky 
a vy se dozvíte, kde byla díla filmována. 
Krkonošská sezona seznamuje s projektem Neznámé Krkono-
še, dočtete se o památných stromech, krkonošských vodopá-
dech, o pěších lávkách a útulnách, zpracovaných studenty ar-
chitektury a umístěných v terénu Krkonošského národního 
parku.  
Užitečné jsou informace o Krkonošských cyklobusech či mís-
tech, kde a jak kempovat.  
Do série tematických dvoustran patří náhledy do života diva-
delních spolků, ale i ochutnávky krkonošské gastronomie a 
pozvánky na dobroty.  
Nechybí čtenářská soutěž o hodnotné ceny. Máte-li zájem se 
zúčastnit, můžete vyhrát voucher pro 2 osoby na 2 noci s polo-

penzí v Hotelu Horizont v Peci pod Sněžkou, rodinnou vstu-
penku na Stezku korunami stromů Krkonoše v Janských Láz-
ních, plecháček, batůžek a designovou láhev nebo snad skleně-
ný náhrdelník. Stačí správně odpovědět na otázky a odpověď 
odeslat certifikované destinační společnosti pro turistickou 
oblast Krkonoše – svazek měst a obcí. Těšíme se na vaše od-
povědi na: info@krkonose.eu  

 

Změna ordinační doby od 2. 7. do 16. 7. 2021 
 

Dne 2. 7. 2021 v pátek nebudou v provozu ordinace 
V případě akutního zdravotního problému navštivte odpovída-
jící ambulanci v nemocnici. 
 
5. 7. 2021 Pondělí 13:00-15:00 (Radvanice)  
MUDr. M. Šturalová 
6. 7. 2021 Úterý neordinujeme 
7. 7. 2021 Středa neordinujeme 
8. 7. 2021 Čtvrtek 13:00-15:00 (Radvanice)  
MUDr. M. Šturalová 
9. 7. 2021 Pátek 13:00-15:00 (Teplice)  
MUDr. M. Šturalová 
12. 7. 2021 Pondělí 13:00-15:00 (Radvanice)  
MUDr. M. Šturalová 
13. 7. 2021 Úterý neordinujeme 
14. 7. 2021 Středa neordinujeme 
15. 7. 2021 Čtvrtek 13:00-15:00 (Radvanice)  
MUDr. M. Šturalová 
16. 7. 2021 Pátek 13:00-15:00 (Teplice)  
MUDr. M. Šturalová 

 
Změna ordinační doby od 2. 8. do 27. 8. 2021 
 

2. 8. 2021 Pondělí 8:00-11:30 (Radvanice) 13:00-15:00 
(Pilníkov) 
3. 8. 2021 Úterý 8:00-11:30 (Chvaleč) 13:00-16:00 
(Pilníkov) 
4. 8. 2021 Středa 8:00-11:30 (Teplice) 13:00-17:00 
(Radvanice) 
5. 8. 2021 Čtvrtek 8:00-11:30 (Jívka) 13:00-15:00  
(Pilníkov) 
6. 8. 2021 Pátek 8:00-11:30 (Radvanice) 13:00-15:00 
(Teplice) 
9. 8. 2021 Pondělí 8:00-11:30 (Radvanice) 13:00-15:00 
(Pilníkov) 
10. 8. 2021 Úterý 8:00-11:30 (Chvaleč) 13:00-16:00 
(Pilníkov) 
11. 8. 2021 Středa 8:00-11:30 (Teplice) 13:00-17:00 
(Radvanice) 
12. 8. 2021 Čtvrtek 8:00-11:30 (Jívka) 13:00-15:00 
(Pilníkov) 
Dne 13. 8. 2021 v pátek nebudou ordinace v provozu 
16. 8. 2021 Pondělí 13:00-15:00 (Radvanice)  
MUDr. M. Šturalová 
17. 8. 2021 Úterý neordinujeme 
18. 8. 2021 Středa neordinujeme 
19. 8. 2021 Čtvrtek 13:00-15:00 (Radvanice)  
MUDr. M. Šturalová 
20. 8. 2021 Pátek 13:00-15:00 (Teplice)  
MUDr. M. Šturalová 
23. 8. 2021 Pondělí 13:00-15:00 (Radvanice)  
MUDr. M. Šturalová 
24. 8. 2021 Úterý neordinujeme 
25. 8. 2021 Středa neordinujeme 
26. 8. 2021 Čtvrtek 13:00-15:00 (Radvanice)  
MUDr. M. Šturalová 
27. 8. 2021 Pátek 13:00-15:00 (Teplice)  
MUDr. M. Šturalová 

MUDr. Ladislav Záveský 

ORDINACE MUDr. ZÁVESKÉHO 

http://www.festivalzazitku.cz
mailto:info@krkonose.eu


 
 
 

Milí čtenáři,  
fotíte rádi Teplice nad Metují a okolí? 

 
Každý měsíc potřebujeme fotku na titulní stranu  

Teplických ozvěn. 
 

Připravujeme i teplický kalendář na rok 2022,  
kde je také prostor pro vaše fotografie. 

 
Pochlubte se svými úlovky a  

posílejte své fotografie na adresu redakce. 
 

Staňte se spolutvůrci našeho zpravodaje  
a teplického kalendáře! 

Děkujeme. 
 

 

 

INZERCE 



 

 
 
TEPLICKÉ OZVĚNY * periodický tisk územního  
samosprávného celku, vydává Město Teplice nad Metují  
nákladem 600 výtisků. Vychází jako měsíčník, redakční  
uzávěrka je 15. každého měsíce.  
Registrační číslo MK ČR E 11959.  
Odpovědná redaktorka Marie Jirmannová.  
Za obsah článků odpovídají autoři. Nevyžádané rukopisy 
a fotografie nevracíme. Tisk: Centrum služeb Broumov s.r.o. 
Kontakt: ozveny@teplicenadmetuji.cz 
 
 



 
 



 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 

 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 


